
 

Aan:  Het College van Burgemeester en Wethouders Van Waddinxveen 

Onderwerp: Zienswijze ontwerp-actualisatie Omgevingsvisie Waddinxveen 

Datum: 1 oktober 2024 

 

 

Geacht College, 

 

Graag willen wij als bestuur van de Vereniging Vrienden van het Bentwoud onze zienswijze 

geven op de actualisatie Omgevingsvisie Waddinxveen 2050. 

Op de eerste plaats willen wij u complimenteren met deze duidelijke en uitgebreide 

omgevingsvisie, waarin wij ons grotendeels kunnen vinden. 

 

In zijn algemeenheid; zoals u weet is onze vereniging mordicus tegen de, in de Omgevingsvisie 

vaak genoemde en geroemde N207 Zuid, omdat het ons, evenals de commissie MER, na al die 

jaren niet steeds duidelijk is gemaakt welke problemen deze dure weg oplost.  

Wij gaan er in dit verband niet verder op in, maar willen wel op een paar andere punten 

inhoudelijk reageren. 

1. Recreatieve en ecologische verbinding Bentwoud Gouwebos 

vanuit Het Uitvoeringsprogramma Bentwoud 2024 – 2029 van mei 2024 is door de 

provincie Zuid-Holland en Staatsbosbeheer opgesteld, in samenwerking met de 

betrokken gemeenten, waaronder Waddinxveen. In dit programma wordt gesteld: 

“Het Gouwebos ligt op een steenworp afstand van het Bentwoud, maar de gebieden 

worden momenteel van elkaar gescheiden door de weg Noordeinde. Deze variant legt de 

focus op het realiseren van de ecologische en recreatieve verbinding naar en van het 

Gouwebos waarbij de toekomstige de ontwikkelingen van de N207 Zuid worden 

meegenomen. Met deze verbinding wordt het landschap richting het Groene Hart 

versterkt.” 

In de actualisatie van de Omgevingsvisie wordt echter met geen woord gerept over deze 

verbinding, terwijl deze daar onzes inziens zeker in thuis hoort. 

Daarom verzoeken wij u deze verbinding op te nemen in tekst en kaart. 

In dit verband willen wij nog opmerken dat een weg door het Gouwebos en de 

Voorofsche Polder deze ecologische en recreatieve verbinding nagenoeg onmogelijk 

maakt. Wellicht kunt u in de actualisatie vastleggen dat deze weg, die ook verkeerskundig 

gezien de slechtste variant is, voor nu en in de toekomst uit den boze is. 
 



2. In bovengenoemd Uitvoeringsprogramma staat de wens beschreven om de toegang tot 

het Bentwoud ter hoogte van de rotonde Snijdelwijk veiliger te maken. In uw 

Omgevingsvisie geeft u aan de fietsinfrastructuur op het Noordeinde te verbeteren. 

Wij vertrouwen er op dat daarmee ook de veiliger toegang tot het Bentwoud wordt 

meegenomen. 
 

3. De ecologische verbinding naar het zuiden 

Aan de westrand is een ecologische verbinding richting het zuiden gepland, via het 

Schravenwildertpad, Kleikade en de toekomstige Bentwoudlaan. 

Hoe deze verbinding verder in zuidelijke richting loopt is niet duidelijk. Logischerwijze zou 

deze moeten aansluiten aan de Vredenburghzone, dan wel aan een strook natuur langs 

de Plasweg, maar beide mogelijkheden worden geblokkeerd door een terrein met 

bestemming “bedrijven” binnen de bocht van de Vredenburghlaan. Wij stellen daarom 

voor deze bestemming in “natuur” te wijzigen. 

 

4. Polder Achterhof 

Tenslotte een opmerking over kaart 12. U geeft aan dat in de polder Achterof een relatief 

lagere soortendiversiteit van bijen te herkennen is, met uitzondering van het Bentwoud. 

Dit dient echter nog aangepast te worden op deze kaart. 

 

Onze vereniging zet zich in voor behoud, versterking en informatie over de natuur, recreatie en 

cultuurhistorie in het Bentwoud en biedt graag onze kennis en inzet aan, wanneer deze 

onderwerpen bij u aan de orde komen, 

 

Met vriendelijke groet, 

 

 

 

Siep Eilander 

Voorzitter Vereniging Vrienden van het Bentwoud 


